
Referat fra møte i styret for Sandnes Idrettsråd  
Dato: 21.10.2020 kl. 17.30 – 19.15 

Hvor: Giskehallen 2   
  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Bjarte Slettebø, Pål Thornes, Kristin Auestad, Brage 
Martin Norbakken og Karianne Stoltenberg. 
Forfall:. Hilde Moss Thorsen og Mathias Stene 
 
Dessuten møtte: Odd Willy Støve fra Sandnes kommune og daglig leder Kåre Strand. 
 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 

 
Sak nr  

 
Ansvarlig 

27/20  Referat fra sist styremøte 
Godkjent uten merknader.  

   

28/20   Rapport fra arbeidsgruppene 
- Folkepulsen 
Innkomne søknader er behandlet og tildelingsbrev sendt 
ut. Det er fortsatt noe midler igjen i ordningen. Søknader 
behandles nå fortløpende. 
 
- Treningstider inkl. Sandneshallen 
Siv Janne orienterte. Ikke noe spesielt nytt denne 
perioden. 
 
- Politisk kontakt 
Styreleder refererte fra møte med gruppeleder i Ap. Nytt 
møte avtalt i slutten av oktober. 
 
- Reklameavtaler på kommunale anlegg 
Bjarte og Pål orienterte. De har vært på befaring på de aktuelle 
anleggene, og det meste ser greit ut. Trolig en del reklame som 
henger oppe ”av gammel vane”.  
 
De etterspurte også ansvarsfordelingen mellom klubbene som 
henger opp reklamen og huseier – kommunen. I 
utgangspunktet er klubbene ansvarlig for at reklameskilt er 
forsvarlig montert.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

29/20 Retningslinjer for fordeling av treningstider  
Siv Janne og Karianne orienterte.  
Det arbeides med saken, men noe forslag er ikke klart 
enda. Saken settes opp på neste styremøte. 

 
 
Siv Janne, 
Hilde og 
Karianne  

30/20   Møte med store idrettslag 
Saken er drøftet i arbeidsutvalget, og styret fattet på 
bakgrunn av dette følgende vedtak: som anbefaler: 
 
Det inviteres til et møte for idrettsklubber med følgende 
dagsorden: 

 
 
 
 
 
 



1. Hva kan OLT-vest tilby idretten i Sandnes 
v/Morten Eklund 
 

2. Status Folkepulsen, og hvordan gjør vi dette 
bedre i 2021. 
 

3. Hva gjør Idrettsrådet i dag, og hva bør det gjøre 
mer av? 
 

4. Erfaringsutveksling mellom klubbene – kan 
den bli bedre  

     Hvis ja – på hvilke områder? 
 
Til møtet inviteres styreleder (eller den styreleder 
utpeker) og daglig leder i følgende klubber: 
 
▪ Austrått IL 
▪ Ganddal IL 
▪ Sandnes idrettslag 
▪ Sandnes Ulf 
▪ Sandnes Ulf Toppidrett 
▪ Sandved IL 
▪ Hana IL  
▪ Riska FK 
▪ Sandnes turnforening 
▪ Bogafjell IL 
▪ Lura IL 

▪ Sandnes sykkelklubb 
▪ Sandnes BMX 
▪ Sviland BMX 
▪ Sandnes håndball 
▪ Sandnes Volleyball 
▪ Sandnes innebandyklubb 
▪ Sandnes svømmeklubb 
▪ Sandnes og Jæren Rideklubb 

 
Aktuelle møterom kan være Giskehallen 2 eller 
Radlaståva. 
 
Møtet søkes gjennomført medio november. Daglig leder 
avklarer dato og tidspunkt med Eklund og sender ut 
invitasjon.    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kåre 

31/20  Status på anleggssektoren  
 
Odd Willy Støve presenterte status i forhold til Aktive 
Sandnes, og svarte på spørsmål underveis.  
Presentasjonen vedlegges referatet. 

  
 
 
  



24/20   Nytt fra kommunen  
Odd Willy orienterte. Det forventes en avklaring på 
driftsmodell for Forus sportssenter relativt snart. Idrettsrådet 
støttet de synspunktene som ble skissert i møtet – dvs. At de 
vanlige brukstimene i hallene fordeles mellom kommunene 
etter eierbrøk, og fordeles i de respektive kommunene 
sammen med treningstid i kommunens øvrige haller.  

 
 
 
 
 
  

26/20 Eventuelt 
Kåre orienterte fra anleggsseminar arrangert av 
fylkeskommunen og Idrettskretsen. Paul og Kåre deltok. 
 
Siste styremøte før jul flyttes til 9. desember i Gamlaverket. 
Styremøte med middag etterpå. 
 
Neste styremøte 18. nov. blir i Austrått svømmehall. Odd Willy 
reserverer tid. 

 
 
 
 
Ny kalender-
innkalling 
kommer. 
 
Odd Willy 

 
Referent: Kåre Strand 


